

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 038/25-26
中學生領袖訓練證書課程 2025/26

敬啟者：

為培訓學生的領袖能力，本校將推薦合適同學參與由香港青年協會領袖學院舉辦的中學生領袖訓練證書課程 2025/26。此課程是一個專為中學校內具領袖崗位的學生領袖設計的全新領袖培訓計劃，旨在培養學生的領導能力、溝通技巧和團隊合作能力，使他們成為優秀的領袖。課程結合理論知識和實踐經驗，通過討論、角色扮演、小組項目研習和案例研究等方式，讓參加者能與不同學校的學員互動。課程亦培養參加者自信、責任感和解決問題的能力，以應對未來的挑戰。詳情如下：

	課程一	課程二	課程三	課程四
對 象：	(一) 學生會會長/ 學生會副會長 (二) 社長/副社長 或學會會長/學會 副會長	(一) 總領袖生/ 副總領袖生	(一) 社長/副社長 或學會會長/學會 副會長	(一) 總領袖生/ 副總領袖生
日 期、時 間 及 地 點：	18/10/25 (六) 09:30 – 13:30 HLI	18/10/25 (六) 14:30 – 18:30 HLI	19/10/25 (日) 10:00 – 14:00 WPC	19/10/25 (日) 14:00 – 18:00 WPC
	25/10/25 (六) 10:00 – 13:00 HLI	25/10/25 (六) 14:30 – 17:30 HLI	26/10/25 (日) 10:00 – 13:00 WPC	26/10/25 (日) 14:30 – 17:30 WPC
	01/11/2025 (六) 或 02/11/2025 (日) 08:00 – 17:30 LYC			
	08/11/25 (六) 10:00 – 13:00 HLI	08/11/25 (六) 14:30 – 17:30 HLI	09/11/25 (日) 10:00 – 13:00 WPC	09/11/25 (日) 14:30 – 17:30 WPC
	15/11/25 (六) 10:00 – 13:00 HLI	15/11/25 (六) 14:30 – 17:30 HLI	16/11/25 (日) 10:00 – 13:00 WPC	16/11/25 (日) 14:30 – 17:30 WPC
	22/11/25 (六) 09:30 – 13:30 HLI	22/11/25 (六) 14:30 – 18:30 HLI	23/11/25 (日) 10:00 – 14:00 HLI	23/11/25 (日) 14:00 – 18:00 HLI
	HLI：香港青年協會領袖學院(新界粉嶺馬會道 302 號) LYC：香港青年協會南丫青年營(香港南丫島洪聖爺灣山頂) WPC：香港青年協會全健綜合大樓(九龍深水埗九江街 154 號)			
	報名方法：參加者需於香港青年協會領袖學院網頁自行報名 https://leadershipinstitute.hk/zh/event/中學生領袖訓練證書課程-202526			
	費用：\$1,050 (完成訓練後，將獲校方退回費用 \$735，以示鼓勵。) 參加者需向香港青年協會領袖學院繳交全部費用，完成訓練後向校方提交證書及收據，方可申請退款。			

請於十月十八日(星期六) 或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與林嘉駿老師或關芷晴老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二五年十月十七日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 038/25-26
Student Leaders Training Certificate Course 2025/26

17th October 2025

Dear Parents

To cultivate students' leadership capabilities, our school would nominate students to join the Student Leaders Training Certificate Course 2025/26, organised by the HKFYG Leadership Institute, which is a brand-new leadership training programme designated for student leaders possessing leadership positions in secondary schools. The programme aims to cultivate students' leadership abilities, communication skills, and teamwork capabilities, enabling them to become outstanding leaders. This training programme combines theoretical knowledge with practical experience, providing opportunities for participants to interact with their peers through discussions, role-plays, group projects, and case studies. The goal is to foster participants' development of confidence, responsibility, and problem-solving skills to tackle future challenges. Details of the course are as follows:

	Course 1	Course 2	Course 3	Course 4
Target	(1) Student Union President/Vice President of the Student Union (2) President/Vice President of a Club or a Society	(1) Head Prefect / Vice Head Prefect	(1) President/Vice President of a Club or a Society	(1) Head Prefect / Vice Head Prefect
Date, Time and Venue	18/10/25 (Sat) 09:30 – 13:30 HLI	18/10/25 (Sat) 14:30 – 18:30 HLI	19/10/25 (Sun) 10:00 – 14:00 WPC	19/10/25 (Sun) 14:00 – 18:00 WPC
	25/10/25 (Sat) 10:00 – 13:00 HLI	25/10/25 (Sat) 14:30 – 17:30 HLI	26/10/25 (Sun) 10:00 – 13:00 WPC	26/10/25 (Sun) 14:30 – 17:30 WPC
	01/11/2025 (Sat) or 02/11/2025 (Sun) 08:00 – 17:30 LYC			
	08/11/25 (Sat) 10:00 – 13:00 HLI	08/11/25 (Sat) 14:30 – 17:30 HLI	09/11/25 (Sun) 10:00 – 13:00 WPC	09/11/25 (Sun) 14:30 – 17:30 WPC
	15/11/25 (Sat) 10:00 – 13:00 HLI	15/11/25 (Sat) 14:30 – 17:30 HLI	16/11/25 (Sun) 10:00 – 13:00 WPC	16/11/25 (Sun) 14:30 – 17:30 WPC
	22/11/25 (Sat) 09:30 – 13:30 HLI	22/11/25 (Sat) 14:30 – 18:30 HLI	23/11/25 (Sun) 10:00 – 14:00 HLI	23/11/25 (Sun) 14:00 – 18:00 HLI
	HLI: The HKFYG Leadership Institute (302 Jockey Club Road, Fanling, N.T) LYC: HK Federation of Youth Groups Lamma Youth Camp (Hung Shing Yeh Beach, Lamma Island) WPC: HKFYG WPC (54 Kiu Kiang Street, Sham Shui Po, Kowloon)			
	Application			
Fee	Participants must register at the HKFYG Leadership Institute website. https://leadershipinstitute.hk/event/student-leaders-training-certificate-course-202526 \$1,050 (\$735 reimbursement from the school as an incentive after the completion of the whole course.) Participants should have paid the full payment to the HKFYG Leadership Institute. Upon completion of the training, a certificate and receipt must be submitted to the school to apply for the refund.			

Please return the signed e-reply slip by 18th October 2025 (Saturday). Should you have any enquiries, please feel free to contact Mr. Lam Ka Jin or Miss Kwan Chi Ching at 2443 9899.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 038/25-26
中學生領袖訓練證書課程 2025/26

班號：_____.

敬覆者：

本人為_____班學生_____之家長，已知悉上述通告之內容。

(可選擇多於一項)

☐ 敝子弟**有意參與** 課程一的學生領袖訓練計劃。

☐ 敝子弟**有意參與** 課程二的學生領袖訓練計劃。

☐ 敝子弟**有意參與** 課程三的學生領袖訓練計劃。

☐ 敝子弟**有意參與** 課程四的學生領袖訓練計劃。

☐ 敝子弟**無意參與** 以上的學生領袖訓練計劃。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二五年 月 日

* 請在適當☐加上☒號